
 
 
Minimöte med KF 
Kommunfullmäktige är i coronatider minskat till 35 ledamöter, V har 4 tjänstgörande, denna gång 
Emma-Lina Johansson, Anders Skans, Sadiye Altundal och Anders Andersson.  
 
Tillitsbaserad styrning och minutschema 
Anders Andersson (V) hade ställt en enkel fråga om när minutschema ska försvinna från äldrevården 
och istället en tillitsbaserad styrning införs. 
 
Hyresstopp 
Emma-Lina Johansson (V) lämnade ett yrkade med anledning av åtgärder med anledning av Covid-19 
ett yrkande att MKB skulle frysa hyrorna på 2020 års nivå 2021, detta för att människor har det 
ekonomiskt kärvt nr många blivit arbetslösa. MKB gör dessutom mångmiljonvinster så bolaget har 
råd att avstå hyreshöjningar. Fullmäktige avslog yrkandet och V reserverade sig. 
 
Ge barnen tillräckligt med lekyta 
Anders Skans (V) lyfte frågan om att ge barnen tillräcklig lekyta vid nybyggnationer, t.ex. genom att 
inte skriva in för många barn per förskola. 
 

Sluta sälja mark 
Anders Andersson (V) yrkade som vanligt avslag på en fastighetsförsäljning. Vi vill hellre att 
marken upplåts med tomträtt. 
 
Stoppa allmän visstid som anställningsform 
Emma-Lina Johansson (V) argumenterade för vår motion att anställningsformen allmän 
visstid ska upphöra. Alltför många är idag anställda på otrygga former. Resten av partierna 
ville inte stödja vår motion. 
 
Fair trade 
Moderaterna hade en motion om att avsluta med Fair-trade. Det blev en tydligt ideologisk 
debatt där Anders Skans (V) lyfte att vi såklart ska handla med odlare som har schyssta 
villkor.  
 
Ett kommunalt energibolag 
Anders Andersson (V) debatterade vår motion om att kommunen ska starta ett eget 
energibolag. Det är en viktig fråga för att trygga elförsörjningen och ha kontroll över priset. 
Det ökar också vår möjlighet att göra klimatsmarta energilösningar. Motionen avslogs. 
 


